


# CLASSIC DRIVER



## 1957 Mercedes-Benz 300 SL - Roadster

Roadster

Price	<b>Price on Request</b>	Drive	LHD
Year of manufacture	1957	Interior colour	Beige
Gearbox	Other	Condition	Restored
Interior type	Leather	Location	
		Exterior colour	Red
		Car type	Convertible / Roadster

### Description

- "Matching-numbers"
- Sonderlackierung in "rot 519"
- Erstklassig erhaltenes Originalfahrzeug

Beschreibung:

Der berühmte 300 SL Coupé feierte seine Premiere auf der „International Motor Sports Show“ in New York im Jahr 1954. Mercedes-Benz erlebte eine enorm positive Resonanz auf den 300 SL, so begann die Serienproduktion im August 1954 im Werk Sindelfingen. Auf Wunsch vieler Käufer, vor allem in den USA, wurde ab 1957 die komfortablere Cabriolet-Version gefertigt.

Das hier präsentierte Fahrzeug wurde im Dezember 1957 in die USA ausgeliefert, wo er bis vor wenigen Jahren verblieb.

Dieses Fahrzeug überzeugt durch seine erstklassige Karosseriebeschaffenheit und hervorragende Fahreigenschaften. Die Lackierung wurde vor einigen Jahren im Originalfarbton erneuert.

Sämtliche Nummern (Motor, Außenfarbe, Interieur, Aufbau, Getriebe, Achsen, Lenkung und Hinterachse) entsprechen der Lieferspezifikation von 1957, „Matching Numbers“!

---

- "Matching-numbers"
- Special order "red 519"
- Stunning original example

Description:

The famous 300 SL „Gullwing“ celebrated its launch at the "International Motor Sports Show" in New York in 1954. Mercedes-Benz experienced an enormously positive response to the 300 SL, and series production began at the German Sindelfingen plant in August 1954. The 300 SL Roadster is the successor of the Gullwing, slightly more comfortable and with convertible bodywork, mainly at the request of many buyers in the USA.

The vehicle presented here was delivered to the USA in December 1957, where it remained until a few years ago. This 300 SL Roadster impresses by its first-class bodywork condition as well as its excellent driving characteristics. The paintwork was renewed in its original colour some years ago. All numbers (engine, exterior, interior, body, transmission, axles, steering and rear axle) correspond to the state of delivery in 1957, "Matching Numbers"!

## Thiesen Hamburg GmbH



Griegstr. 73

22763Hamburg

Germany

**Phone** +49-404503430

**Fax** +49-4045034330

**Mobile phone** +49-1725401560

<http://www.thiesen-automobile.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/mercedes-benz/300-sl/1957/806716>

© Classic Driver. All rights reserved.